
ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV 
 
- Odgovor na pobudo g. Kazimirja Čebrona glede varovanih stanovanj 
 
V sklopu preučitve možnosti zagotovitve varovanih stanovanj se bodo izdelale potrebne 
podlage.  
 
Pripravila: Katarina Ambrožič 
 
- Odgovor na vprašanje g. Alojza Klemenčiča glede  poligona varne vožnje  

Po obstoječih prostorskih aktih občine je območje severno od letališča Ajdovščina I. 
območje kmetijskih zemljišč (po ZPnačrt: najboljše kmetijsko zemljišče), ni v območju 
varstva naravnih vrednot, ni v območju varstva kulturne dediščine, ni v poplavnem območju 
ter je v bližini obstoječih stanovanjskih objektov in letališča. 

Območje v lasti Republike Slovenije in v upravljanju Ministrstva za obrambo, je bilo leta 
2001, zaradi nujnih ukrepov za preprečitev širjenja plazu Slano blato, uporabljeno za 
odlaganje splazelega materiala – blata. Deponirano je 260.000 m3 zemljine, kar predstavlja 
poravnan navoz v višini 3.0 m od osnovnega terena. S tem je bilo zemljišče izredno 
degradirano in je za sanacijo v kmetijske površine problematično. V Odloku o programu 
priprave državnega lokacijskega načrta za vplivno območje plazu Slano Blato v Občini 
Ajdovščina (Ur. list RS, št. 23/04) so zajeta tudi zemljišča deponije plazu severno od letališča 
Ajdovščina.  

Občinski svet Občine Ajdovščina je na svoji 27. seji dne 26.3.2009 sprejel sklep: »Občinski 
svet podpira lokacijo za izgradnjo Centra varne vožnje AMZS v Ajdovščini na območju 
deponije plazine Slano Blato severno od letališča Ajdovščina. Območje obsega parcele št. 
1077/1, 1082, 1087 in 1112, vse k.o. Vipavski Križ, in parcele št. 920/1, 927/1, 922 in 924, 
vse k.o. Lokavec«. 

Občina Ajdovščina je investicijo vključila v predlog Prostorskega načrta Občine Ajdovščina (v 
nadaljevanju: OPN). Pobuda za spremembo vplivnega območja plazu Slano blato pa je bila 
podana že v času veljavnosti prejšnjih sklepov občinskega sveta, to je: za umestitev 
aeronavtičnega muzeja in za umestitev univerzitetnega središča Ajdovščina.  

Območje je po predlogu OPN, ki je bil dne 1.6.2009 posredovan vsem nosilcem urejanja 
prostora, namenjeno izgradnji poligona varne vožnje. Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano se je v dopolnjenih smernicah z dne 15.2.2010 negativno opredelilo do predlagane 
širitve. Po usklajevalnih sestankih s predstavniki ministrstva (zadnji dne 21.1.2011), je 
ministrstvo zavzelo stališče, da za predlagano spremembo rabe parcel ne bo podalo 
pozitivnega mnenja v okviru postopka OPN. Sprememba namenske rabe cca 17 ha 
najboljših kmetijskih zemljišč je z vidika zagotavljanja prehranske varnosti prebivalcev 
prevelika izguba, poligon naj se umesti na zemljišče, ki je manj primerno za izvajanje 
kmetijske dejavnosti. Pobudniku oz. investitorju v izgradnjo poligona varne vožnje so 
svetovali naj v okviru Ministrstva za promet in drugih državnih inštitucij izkaže takšen javni 
interes investicije, da bo država investicijo vključila v postopek priprave in sprejema 
državnega prostorskega načrta, ki se praviloma izvede s študijo variant. Občini Ajdovščina 
pa so svetovali naj ne nadaljuje s postopki za umestitev poligona varne vožnje in naj umakne 
pobudo za zmanjšanje vplivnega območja plazu na območju deponije, ker bi kmetijska 
inšpekcija lahko ugotovila degradacijo najboljših kmetijskih zemljišč in sprožila ustrezne 
postopke. 
 
Pripravila: Irena Raspor 
 

- Odgovor na vprašanje svetnika M. Tripkovića glede dolga Primorja d. d. do vseh 
javnih zavodov, glede ponovnega odprtja kinodvorane in glede koordinacije dogodkov 



Javni zavod/podjetje Dolg podjetja Primorje d.d. do 
javnega zavoda/podjetja (v €) 

Otroški vrtec Ajdovščina 0,00 
Osnovna šola Danila Lokarja Ajdovščina 0,00 
Osnovna šola Col 0,00 
Osnovna šola Otlica 0,00 
Osnovna šola Dobravlje 0,00 
Osnovna šola Šturje, Ajdovščina 0,00 
Glasbena šola Ajdovščina 0,00 
Zavod za šport Ajdovščina 0,00 
Lavričeva knjižnica Ajdovščina 0,00 
Pilonova galerija Ajdovščina 0,00 
Lekarna Ajdovščina 0,00 
Zdravstveni dom Ajdovščina 19.148,12 
Ljudska univerza Ajdovščina 0,00 
GRC Ajdovščina 4.052,46 
RA ROD Ajdovščina 0,00 
KSD Ajdovščina d.o.o. 46.855,11 
 
Zdravstveni dom Ajdovščina ima še naslednje terjatve: 

- terjatev do Primorje Geotehnika d.o.o. v višini 134,06€ 
- terjatev do Primorje Avtoservis d.o.o. v višini 497,93€.   

 
b) Takoj po obnovi Dvorane prve slovenske vlade, ki je deloma opremljena za izvajanje 
dejavnosti kinodvorane (trenutno nima primernih projektorjev), se je občina zelo trudila najti  
zasebnega operaterja, ki bi vrtel filme v naši dvorani, in ga tudi našla ter mu ponudila 
posebno ugodne pogoje, ki pa je dobri filmski ponudbi navkljub ostajala prazna, tako je kljub 
dobrim pogojem operater obupal (danes je modno hoditi v multiplex kinote). Dejavnost 
»kina« je namreč posebna z vidika, da je v pretežni soodvisnosti od distributerjev in jo zato 
lahko kvalitetno opravlja zgolj zasebno podjetje, razen v primerih kinotečnih filmov in 
nekomercialne (umetniške) produkcije, kar pa seveda ni tisto, kar bi v kino vabilo ljudi. 
Morebitno zainteresiranost zasebnikov za opravljanje te dejavnosti v kinodvorani v Ajdovščini 
bomo preverili. 
 
Pripravila: Katarina Ambrožič 
 
c) TIC Ajdovščina si že več let prizadeva za koordinacijo dogodkov, v ta namen ima med 
drugim na svoji spletni strani koledar dogodkov, ki vsebuje napovedi za dva meseca (tekoči 
in prihodnji), dogodki se vpisujejo sproti. Županov sprejem je bil načrtovan vsaj mesec dni 
vnaprej ter tudi vpisan v koledar. Sredin večer je bil izbran prav z namenom, da bi v čim 
manjši meri vplival na potek ostalih družabnih dogodkov, ki pretežno potekajo ob koncih 
tednov. Pilonova galerija svoje dogodke običajno umešča na petkove večere. Odprtje 
razstave Cici umetnij pa je bilo v domeni Otroškega vrtca Ajdovščina. Žal smo za dogodek 
izvedeli tako-rekoč tik pred zdajci in zaradi obsežne organizacije - župan je na sprejem 
povabil preko 20 gostov - termina našega dogodka ni bilo mogoče spreminjati.   
Poudariti velja, da ima občina Ajdovščina resnično veliko vsakovrstnih dogodkov, ki jih je 
nemogoče razvrščati brez da bi se prekrivali, saj so v mnogih primerih termini izvedbe 
odvisni od mnogih zunanjih dejavnikov. Množičnost dogodkov pa gre pripisati tudi dejstvu, da 
ima Ajdovščina očitno dovolj kakovostne publike za različne zvrsti prireditev.  
  

Pripravila: Sanda Hain 
 



- Odgovor na vprašanje g. Radovana Štora glede zapore na cesti proti Colu 
 
Za uraden odgovor smo zaprosili Direkcijo RS za ceste, ki vodi projekt sanacije plazu 
Znosnice. Odgovor bo posredovan naknadno.  
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  
 
- Odgovor na vprašanje g. Davida Pizzoni glede ureditve prometa v mestnem jedru 
 
Občina Ajdovščina je za postavitev potopljivih valjev pridobila kulturnovarstvene pogoje iz 
katerih izhaja, da je lokacijo postavitve valja pri TIC potrebno prestaviti izven linije rimskega 
obzidja. Na podlagi navedenega bomo z Zavodom za varstvo kulturne dediščine Slovenije 
poiskali drugo ustrezno lokacijo postavitve oziroma drugo rešitev prometne zapore. Na 
naslednji seji občinskega sveta bo podan predlog za spremembo prometnega režima na delu 
Prešernove ulice – ureditev enosmerne ceste. Predlog bo obravnaval tudi ukrepe za umiritev 
prometa. 
 
- Odgovor na vprašanje g. Valentina Krtelj glede stare stavbe RK in glede grbin in 
označevanje talnih oznak 
 
a) Omenjena stavba je bila del menjalnega dogovora med Občino Ajdovščina, Ministrstvom 
za obrambo RS ter Rdečim križem. Zaradi drugačne želje Ministrstva za obrambo RS pri 
odkupu regijskega skladišča civilne zaščite, dogovor v prvotni obliki ni bil realiziran. Občinski 
svet je v zvezi s tem korigiral oziroma spremenil sklep o odprodaji skladišča. V okviru 
dogovorov o odprodaji skladišča civilne zaščite, se je Občina Ajdovščina obvezala, da bo 
poizkusila z Rdečim križem poiskati ustrezno rešitev vezano na obnovo oziroma revitalizacijo 
stavbe na Stritarjevi ulici.  
Za umestitev vsebin v omenjeno stavbo je interes izrazilo Društvo upokojencev ter Društvo 
Most in seveda Rdeči križ. Trenutno v zvezi s tem potekajo razgovori in usklajevanja potreb 
in želja. Na podlagi le tega ter možnosti bo oblikovana programska zasnova objekta. V zvezi 
z omenjenim objektom bo Občinskemu svetu na eni izmed prihodnjih sej, predstavljen 
Dokument identifikacije investicije (DIIP), v katerem bo jasno predstavljena namera ter bodo 
nenazadnje ocenjeni stroški obnove oziroma eventualne revitalizacije objekta. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 
b) Občinska uprava bo na Ulici Ivana Kosovela naročila postavitev treh grbin za umirjanje 
prometa. Za ostale lokacije, za katere so bile podane vloge posameznih KS, se bo izvedlo 
skrite meritve hitrosti in analiza stanja, ki jo bo izvedlo pooblaščeno podjetje. Za označitev 
talne signalizacije se uporablja tankoslojna in debeloslojna označba. Debeloslojne označbe 
so zaradi problematike vzdrževanja predpisane na območju krožnih križišč – rondojev. V 
mestu Ajdovščina smo glede na razpoložljiva finančna sredstva zagotovili debeloslojne 
označbe na najbolj obremenjenih prehodih za pešce in grbinah (kot. npr. dvignjeno križišče 
pred občinsko stavbo). Debeloslojna oznaka je 3x dražja od tankoslojne. Za označbe se 
uporablja 250g/m2 refleksivne snovi (perlice). 
 
- Odgovor na vprašanje g. Marijana Božiča glede omejitev hitrosti na cesti Fužine in  

grbin za umirjanje prometa iz smeri Žapuž proti Ajdovščini 
 

Pri projektantu ceste na Fužine je že naročena dopolnitev projekta za omejitev hitrosti, ki bo 
glede na karakteristike ceste znašala na 40 km/h. Na ulici Ivana Kosovela bo iz smeri Žapuž 
vzdrževalcu ceste naročena postavitev naprav za umirjanje prometa (3 grbine). Pozitivno 
mnenje je poleg stanovalcev podala tudi KS Ajdovščina. Mikrolokacija postavitev bo 
določena v sodelovanju s policijo.  
 



- Odgovor na vprašanje g. Jana Zelinščka glede označitev vodotokov na trasi HC 
Razdrto-Vrtojba 

-  
Od pristojnih služb bomo zahtevali zamenjavo prometnega znaka za označitev vodotoka, saj 
navedeno ime Sušnik ni ustrezno. Pravilno ime za vodotok je Konjščak. Ostali manjši 
vodotoki na območju niso označeni, saj tudi niso poimensko evidentirani v atlasu.  
 
Pripravil: Miha Ergaver 
 
- Odgovor na vprašanje g. Jana Zelinščka glede problematike ciganov po zbirališčih 
kosovnega odpada 
 
Na KSD so s to problematiko, ki povzroča precej nevšečnosti seznanjeni in se že dalj časa 
ukvarjajo z rešitvijo tega problema.  To problematiko so diskutirali tudi s predstavniki 
krajevnih skupnosti. Odprti sta dve rešitvi in sicer :  

- periodično križno pobiranje kosovnega odpada na zbirnih mestih v naseljih (enkrat 
mesečno) oziroma 

- uvedba kuponov za dvakrat letni neposredni prevzem pri  gospodinjstvih.  
Obe rešitvi problematike sta povezani z drugačno organizacijo in spremenjenimi stroški, zato 
bodo v KSD dokončno rešitev uvedli s 1.1.2012.  
 
Ob tem je potrebno opozoriti, da občani lahko kadarkoli kosovni odpad brezplačno oddajo v 
Center za ravnanje z odpadki Ajdovščina oziroma lahko po ugodni ceni v primeru večjih 
količin naročijo kontejner, ki ga KSD odpelje v CERO po ceni 35€/kontejnerski odvoz.   
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol, Egon Stopar 
 
- Odgovor na vprašanje ga. Sonje Žgavec glede zavarovanja poti  pri brvi preko Hublja 
v Palah  
Tudi sami imamo v vidu problematiko nezavarovanih brežin proti reki Hubelj v tem območju. 
Poskušali bomo najti ustrezno varianto za zavarovanje brežin tako, da bo za mimoidoče bolj 
varno. V ta namen bomo  pridobili ustrezne ponudbe za namestitev ograje. 
 
Pripravil: Damijan Lavrenčič 
 
- Dopolnitev odgovora na vprašanje g. Beočanina glede črpanja sredstev EU. 
 
V zvezi s črpanjem sredstev EU smo odgovarjali že v okviru odgovorov  na 6. seji 
Občinskega sveta. Odgovor dopolnjujemo. Za črpanje EU in drugih sredstev je usposobljena 
Razvojna agencija Rod, ki s svojimi kadrovskimi resursi pridobiva sredstva pretežno iz 
bilateralnih ter transnacionalnih programih (Interreg, centralna Evropa, programa IPA- 
jadranska pobuda, program Leonardo de Vinci, itd). Šibka točka, črpanja ter načrtovanja 
prijav na razpise je bila v preteklosti vezana predvsem na pozno in nestrateško pripravo 
projektov ter pomanjkljivo usklajevanje projektnih idej. V letošnjem letu ter v prihodnjem 
obdobju črpanje EU in drugih sredstev zastavljamo drugače in sicer tako, da se projekte 
pripravlja prej in na zalogo, prav tako pa se bo kot prijavitelj pogosteje prijavljalo Občino 
Ajdovščina (partner v projektu) in ne več Razvojno agencijo Rod (na razpisih, kjer je to 
možno in smiselno). Ocenjujemo, da, s takim pristopom k pripravi projektov, pravočasnim 
iskanjem partnerjev ter usklajevanjem projektnih idej, pripravo projektov na zalogo, rezultati 
na razpisih, ne bi smeli izostati. Za konec je potrebno vseeno poudariti, da priprava korektne 
prijave ter oblikovanje dobrega projekta, še vedno ni dovolj velika garancija za uspeh. Ne 
glede na slednje, pa velja, da večje število poizkusov oziroma prijav, statistično in vsebinsko 
veča možnost uspeha.   
 
Pripravil J. Furlan 



- Odgovor na vprašanje g. Davida Pizzonija glede usode sedanje hiše mladih v Srečku 
Kosovelu 
 
Stavba v Srečku Kosovelu, ki jo sedaj uporabljajo organizacije mladih, je last Republike 
Slovenije, v upravljanju Ministrstva za delo, družino in socialne zadeve. Občina Ajdovščina jo 
ima v neodplačnem najemu. Variante glede bodoče namembnosti stavbe so v izdelavi.  
 
Pripravila: Katarina Ambrožič 
 

Informacija glede selitve TIC v prostore Mladinskega centra in hotela Ajdovščina 
 
Dne 6. maja smo otvorili Mladinski center in hotel Ajdovščina. V objektu bo poleg turističnih 
kapacitet svoje prostore dobilo več mladinskih društev, ki so sedaj nastanjena v hiši mladih 
na območju bivše vojašnice Srečka Kosovela. Prav tako pa se bo v nov objekt 23.05.2010 
preselil Turistično informacijski center Ajdovščina iz dosedanje pisarne v stolpu na ajdovski 
tržnici. Vabljeni na ogled novega info kotička v Palah.  
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  


